

2.3 Schubumkehr

Schubumkehr darf nur in dem Umfang angewendet werden, wie dies aus Sicherheitsgründen erforderlich ist. Die Stellung "Leerlauf-Schubumkehr" wird von dieser Regelung nicht erfasst.

3. Warnwesten

Alle Personen, welche sich auf der Bewegungsfläche aufhalten, müssen eine Warnweste nach EN ISO 20471 Standard Klasse 2 oder 3 tragen.
Personen ohne Warnweste müssen von Flugplatzpersonal begleitet werden.

2.3 Reverse Thrust

Reverse thrust other than idle thrust shall only be used to an extent necessary for safety reasons. The position of the thrust levers in the aircraft on "idle reverse thrust" is not covered by this regulation.

3. High Visibility Jacket

All persons walking in the movement area must wear a high-visibility jacket, which complies with EN ISO 20471 standard class 2 or 3.
Persons not wearing a high-visibility jacket must ask for the assistance of airport personnel.

EDTY AD 2.21 Noise abatement procedures

Das Überfliegen des Krankenhauses "Diakonie" (1,5 NM W THR RWY 10) von Flugzeugen mit mehr als 5.7 t MTOW ohne Lärmzeugnis ist nicht gestattet. Das Krankenhaus "Diakonie" darf nicht nach 2100 (2000) und vor 0500 (0400) überflogen werden.

Aircraft exceeding 5.7 t MTOM without a noise certificate shall not overfly the "Diakonie" Hospital (1.5 NM W THR RWY 10). The "Diakonie" Hospital shall not be overflown after 2100 (2000) and prior to 0500 (0400).

EDTY AD 2.22 Flight procedures

NIL

EDTY AD 2.23 Additional information

NIL

EDTY AD 2.24 Charts related to the aerodrome

Page	Type of chart
AD 2 EDTY 2-5	AERODROME CHART - ICAO
AD 2 EDTY 2-11	AERODROME OBSTACLE CHART - ICAO TYPE A RWY 10/28
AD 2 EDTY 3-1-1	STANDARD INSTRUMENT ARRIVAL CHART (STAR) RNAV (GPS, DME/DME, DME/DME/IRU) RWY 10/28
AD 2 EDTY 4-2-1	INSTRUMENT APPROACH CHART - ICAO ILS RWY 28
AD 2 EDTY 4-6-1	INSTRUMENT APPROACH CHART - ICAO RNP RWY 28
AD 2 EDTY 4-6-4	INSTRUMENT APPROACH CHART - ICAO RNP RWY 10
AD 2 EDTY 5-7-1	STANDARD DEPARTURE CHART - INSTRUMENT (SID) RNAV (GPS, DME/DME/IRU) RWY 28
AD 2 EDTY 5-7-4	STANDARD DEPARTURE CHART - INSTRUMENT (SID) RNAV (GPS, DME/DME/IRU) RWY 10

EDTY AD 2.25 Visual segment surface (VSS) penetration

NIL